

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China

20th 周年紀念
ANNIVERSARY



媒體及通訊業
Media and Communication

銀獎 Silver Award



親子王國有限公司
Baby Kingdom.com Limited

親子王國成立環保教育基金，透過舉辦到校環保講座、工作坊及其他親子環保活動等，培育孩子建立正確的價值觀，珍惜生態資源，同時為下一代建立可持續發展的生活環境。

Baby Kingdom has set up an environmental protection education fund. Through organising school talks, workshops and other parent-child environmental activities, etc, it nurtures children's values in conserving ecological resources and establishes a sustainable environment for the future generation.

創意環保家事大賽



透過公司網站分享環保資訊，提升會員對環保議題的興趣。
Making use of the company's website to share green information and arouse members' interest in environmental issues.



舉辦一系列烹飪工作坊，教授會員善用「菜頭菜尾」製作佳餚，提高會員對珍惜食物的意識。
Organising a series of cooking workshops by teaching members to make delicious dishes with food trimmings in order to raise their awareness on food waste reduction.



舉辦學校環保講座、種植工作坊及外展計劃，向下一代發放保育訊息。
Organising environmental education school talks, planting workshops and outreach programmes to disseminate conservation messages to the next generation.